
Naar aanleiding van een bijeenkomst op donderdag 27 januari voor inwoners van Est en 
(burger)raadsleden bij de firma Van den Berg over de verleende vergunning voor de bouw van een 
bedrijfspand met daarin huisvesting voor 48 arbeidsmigranten heeft onze fractie technische vragen, 
willen jullie deze doorzetten? 
 
De vragen zijn: 

- Waarom is een vergunning verleend voor 48 slaapplekken voor arbeidsmigranten 
terwijl dat er volgens ons eigen beleidsplan huisvesting arbeidsmigranten maximaal 40 
mogen zijn, en volgens het bestemmingsplan buitengebied Neerijnen slechts 32? 
- Welk plan is leidend in dit geval? 
- Waarom is de vergunningverlening bij de gemeentelijke aankondigingen in Het Kontakt 
van 4 januari aangeduid met bedrijfspand en is niet de huisvesting van arbeidsmigranten 
genoemd? Alvast dank, met vriendelijke groet Rita Boer Rookhuiszen D66 West Betuwe  

 


